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Referat styremøte - Arendal og Omegn Hundeklubb. 

Dato Møtetid fra – til Sted 

08/05-2023 20.30-22.00 Teams 

Møteleder Referent 
Anne Linn Moen, leder Mailinn Bie-Evensen, Sekretær 

Til stede 
 
Meldt Forfall 
 

Anne Linn Moen 
Mailinn Bie-Evensen 
Siv Svendsen 
Gidske Houge 
Elin Søisdal Gjeruldsen 
Bente Trydal 
Ellen Leikvangen 
 
 

 
Trine Thorkildsen 
Charlotte Hagen Kidachi 
Sølvi Eyde-Olsen 
 

Møtereferatet sendes pr mail til styremedlemmene og publiseres på klubbens hjemmeside etter 
godkjenning. 
 

 

Sak Referat/ handling Frist Utføres 
av Status 

10/2023 Godkjenning av innkallingen 
 
Vedtak: godkjent 

   
 
 

11/2023 Godkjenning av styremøtereferat ifra forrige styremøte 
 
Vedtak: godkjent 

   
 

 
 
 
 
 
12/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Innmelding av nye saker til behandling i dagens styremøte 
 
 
Saker kommet på mail 
 
Sak 
Poteløpet 
 
Forespørsel om å sponse poteløpet i 2023. Som sponsor blir man med 
på sponsorsiden deres. Hva gjorde vi i fjor og hva mener dere vi skal 
gjøre i år? 
 
Vedtak 
 
Sponser samme beløp som i fjor. Kr 2500;- 
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13/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
14/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sak 
Hundens Dag 2023 – 125 år med hund til nytte og glede! 
  
På Hundens Dag ønsker Norsk Kennel Klub å sette fokus på det 
organiserte Hunde-Norge og 125 år med hund til nytte og glede! De 
medlemsklubber til å være med å markere fellesskap og bidra til 
ansvarlig hundehold. 
  
Hundens Dag er i følge dem selv en unik mulighet for hundeklubbene til 
å vise seg frem. Videre skriver de: at for at en slik aksjonsdag skal bli så 
vellykket som mulig trenger de oppslutning fra alle klubber og forbund, 
også lokalavdelingene.  
  
Hvordan dagen skal markeres bestemmer klubben selv. De skiver at vi 
skal være kreative og vis hundens mangfold og samfunnsverdi, enten 
det er som god turkamerat eller allsidig tjenestehund og jakthund.  
  
NKK stiller med gratis materiell til alle klubbene som deltar, og kan også 
komme med forslag på mulige aktiviteter hvis det er behov for det. 
 
Ønsker vi å være med og hvem ønsker eventuelt å ta ansvar for dette? 
Kontaktinfo er til prosjektansvarlig Dagny Wangensteen 
Elstad  - dagny@nkk.no 
  
Vedtak:  
 
Klubben har mange andre arrangementer og prioriterer ikke det i år 
 
Saker fra LP/RL 
 
 
 
Sak:   

Kragerø hundeklubb planlegger å arrangere kurs for konkurranseledere 
i lydighet 30/6-2/7 og 19/8-20/8. Det er kurs for de som vil jobbe i 
ringen med banebygging og lede/kommandere utøvere i forbindelse 
med stevner. Det er også starten for de som ønsker å bli dommere i LP-
sporten. Klubben har behov for dette i arrangering av både cup, 
klubbmesterskap og stevner. Foreløpig er det tre som ønsker å delta på 
kurset.  

Pris ved 6 deltakere er satt til 3.000 per deltaker. 

Forslag til vedtak: Klubben sponser kursavgiften for medlemmer som 
ønsker å delta på kurset, mot at de bidrar som kommandanter i senere 
cup-kvelder, klubbmesterskap og/eller stevner. 
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15/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
16/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Vedtak: 
 
Klubben sponser kursavgiften etter at kurset er gjennomført for 
medlemmer som ønsker å delta på kurset. Konkurranselederne i 
klubben som har fått kurset sponset må kommandere ett stevne og to 
av klubbens arrangementer innen 2 år. På stevne får man betalt som 
vanlige konkurranseleder. 
 
 
Sak:  
Norsk rallylydighetsklubb ber om økonomisk støtte for arrangering av 
Nordisk mesterskap i rallylydighet (se mail).  
 
 
 
Forslag til vedtak: Klubben støtter mesterskapet med --- kroner. 
 
 
Vedtak: 
Klubben støtter mesterskapet med 1000 kroner. 
  
 
Saker fra brukskomiteen 
Sak 
 
Leie av nytt område til klubben 
 
Begrunnelse: 
Klubben har i dag stor aktivitet i alle grener og for liten plass til alle. 
Flere av gruppene må dra bort fra klubbens område for å få trent. I 
tillegg er banene vi har i dag små. 
Banen klubben har i dag er for liten til brukslydigheten så vi er avhengig 
av å leie schæferhund klubben sin bane for å treninger og stevner. 
I tillegg mangler klubben skogsområder som kan brukes i klubbregi. 
Dette gjør det utfordrende å bygge miljø i bruksen, ha treninger og ta 
imot nybegynnere. 
 
 
Eiendommen vi har sett på ligger på Goderstad (kjør mot Holt 
Landbrukskole og ta av inn mot Goderstad) 
Den består av et klubbhus med stor stue, kjøkken og en kjelleretasje 
(som eventuelt kunne legges kunstgress eller annet materiale i for 
detalj trening) 
Det er idag to utedoer i bygget, men huseier sier han kan sette inn to 
vannklosett. 
 
 
Utenfor bygget er det stor parkeringsplass med rom for mange biler. 
 



 

Mailinn Bie-Evensen 
referent Side 4 av 8 

Sak Referat/ handling Frist 
Utføres 
av Status 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det følger med et gigantisk jorde vi kan bruke. Der er det plass til både 
agility, bruks, lydighet og rally - samtidig. 
Jordet er avlangt og går i en oppoverbakke, så nederste del er den 
absolutt beste å bruke. 
 
Bak bygget ligger en skog vi kan bruke. Den kan man enten nå ved å gå 
inn bak bygget og følge en sti i 15 minutter, eller man kan kjøre inn via 
en grusvei. 
Vi har i tillegg til dette mulighet for å bruke enda en skog som huseeier 
har ca 5 min kjøring fra bygget. 
 
Han som eier det ville klubben skulle komme med forslag til pris og hvor 
mange år vi ville leie over. 
 
Forslag til vedtak: 
Styret er positive til å leie huset. Enten som hovedklubbhus eller som 
ekstraklubbhus. De er enige om at treningsområdene utenfor (både 
bane og skog) er akkurat det klubben mangler for å kunne gi 
medlemmene et bra tilbud. 
Styret blir enige om et forslag til pris og hvor mange år kontrakten skal 
gjelde over og overbringer det til huseier. 
 
 
Vedtak:  
Foreløpig veldig positive. Vi trenger litt mer detaljer om størrelse å pris 
før vi jobber videre med denne saken. Siv og Gidske skal sjekke videre 
ut dette til neste møte. 
 
 
Status fra komiteene 
 
Info fra LP/RL 

 Vårens kurs har startet opp på Hove. Med felles pause under 
kursene ble det en hyggelig samling på hytta med kaffe og 
kaker.  

 På de åpne treningene har vi innført en fadder-ordning. En 
person har ansvaret for å hilse nye medlemmer velkomne, vise 
rundt, prate osv. Personen er godt merket med gul vest.  

 LP-stevne i august er under planlegging. Dette arrangeres som 
et kveldstevne, trolig fredag 25. august.  

 LP-stevne i oktober er under planlegging. Det blir som i fjor to 
dager i hundehallen 28-29 oktober.   

 Rallykurs i november er under planlegging. Sted, dato og 
instruktør er allerede på plass.  
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Info fra bruksgruppa 

 

 Treningene på schæferhundklubben sin bane har startet opp 
hver ondag fra 1700 og det har vært godt oppmøte. Vi har også 
startet et nytt prosjekt for å bygge miljø, nemlig 
brukskarusellen, hvor vi i komiteen viser frem hvilke grener 
bruksen består av. Foreløpig har vi hatt feltkveld  og to kvelder 
med brukslydighet. De to neste temaene er spor og rundering. 
Antall deltakere på disse kveldene har vært over all forventing 
og vi håper det er flere som vil være med oss videre. 

 Foreløpig er det vanskelig med rekruttering pga manglende 
terreng vi får lov å bruke, noe vi håper endrer seg om vi leier 
området på Goderstad. 

 

Info fra agility 

 22-23 april arrangerte vi igjen vårt populære agilitystevne på 
Hove. Lørdag hadde vi værgudene med oss og det ble en 
fantastisk dag med masse flott agility som ble rundet av med 
tapas på Hovestua. 
 

 Søndagen var det opprinnelig meldt regn ,men vi var heldige og 
slapp unna med litt frisk bris   Vi har får mange hyggelige 
tilbakemeldinger fra deltagere, noe vi setter stor pris på. 
 
 

 Dette var siste gang AOH arrangerer stevne på Hove da Trauma 
med bakgrunn i at de er redd for kunstgresset sitt ikke ønsker 
at AOH skal få fortsette å arrangere stevner der. Vi har vært i 
kontakt med annen aktør på Hove og ser på muligheter for å 
arrangere stevner der fremover. 

 

 27.04.23 arrangerte komiteen en vellykket konkurransekveld 
som samlet ekvipasjer på tvers av nivå og som i tillegg til å være 
en konkurransetreningskveld også innbyr til sosialt samvær og 
hygge.  

 

 NM i agility begynner å nærme seg og komiteen er godt i gang 
med planleggingen i samarbeid med Stovner og Ølen 
hundeklubb. 
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 Fremover har vi planlagt blåbærkveld for de ferske samt KM i 
hopp og agility. 

 

 På bakgrunn av at vi ikke har noe videre sted å arrangere 
stevner, har vi sett på en mulighet for å leie fotballbane til 
stevne på et annet sted på Tromøy. Dette er foreløpig noe vi 
holder på å sjekke ut om kan være noe for oss. Vi ser på om det 
er mulighet for nok parkering, camp og at underlaget er slik vi 
trenger at det skal være.  

 

 Vi har også litt mer informasjon om klubbklær. Designet er nå 
laget og ble veldig fint.  
 

 

Info om økonomi 

Klubbens økonomi er bra 

 

 
 

17/2023 
 

Sak: 
Eventuelt 
 
Nytt møte: 26.juni fysisk møte kl 18 hjemme hos Anne Linn. Da 
blir det sommeravslutning  
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